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Zápis

ze 38.	jednání	Rady	hlavního	města	Prahy,	které	se	konalo	ve čtvrtek
dne 4. prosince	2014	od	9.00 hodin	v Nové	zasedací	síni	Rady	HMP

Předsedající: primátorka	hl.	m.	Prahy	Adriana	Krnáčová
Přítomni: členové	Rady	HMP	(příloha	č.	1	originálu	zápisu)
Přizvaní	hosté: (příloha	č.	2	a	3	originálu	zápisu)
Omluveni: - - -
Ověřovatelé: radní	Wolf

radní	Ropková
Zapisovatelka: Magdalena	Vávrová

38.	jednání	Rady	hlavního	města	Prahy	zahájila v 9.05 hod.	primátorka	hl.	m.	
Prahy	Adriana	Krnáčová.

1.	Organizační	záležitosti
(9.06 – 9.14)

Schválení	zápisu ze	14.	mimořádného	jednání	Rady	HMP	ze	dne	28.	11.	2014
Zápis	včetně	usnesení	byl	schválen	beze	změny.
(pro hlasovalo 11	radních)

Materiály	dodatečně	zařazené	do	projednání	Rady	HMP

k	revokaci	usnesení	Rady	HMP	č.1254	ze	dne	3.6.2014	k	nominacím	člena	a	náhradníka	do	
české	národní	delegace	ve	Výboru	regionů	EU	pro	léta	2015-2020

 primátorka	hl.	m.	Prahy
 TISK	č.	16197 – zařazeno	jako	bod	č.	2

k	záměru	realizace	projektů	v	programu	Erasmus+	sport	vyhlášenými	Evropskou	komisí
 radní	Nováková
 TISK	č.	15931	– zařazeno	jako	bod	č.	31

k	návrhu	na	navýšení	procentního	podílu	projektům	č.	1063	a	1064	poskytnutým	Domu	
národnostních	menšin	o.p.s.

 radní	Nováková
 TISK	č.	15594	– zařazeno	jako	bod	č. 32

k	doporučení	pro	zastupování	hl. m.	Prahy	a	ke	způsobu	hlasování	na	náhradní	valné	
hromadě	společnosti	Kongresové	centrum	Praha,	a.s.	konané	dne	8.12.2014

 primátorka	hl.	m.	Prahy
 TISK č.	16125 – zařazeno	jako	poslední	bod	jednání
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Materiály	stažené	z projednání	Rady	HMP

k	záměru	odboru	SVM	MHMP	na	realizaci	veřejné	zakázky	"Rámcová	smlouva	na	
modernizaci	a	obnovu	veřejného	osvětlení	na	území	hlavního	města	Prahy"

 radní	Hašek
 TISK	č.	15301

k	návrhu	na	poskytnutí	finančních	prostředků	formou	daru	z	kap.	0544
 radní	Ropková
 TISK	č.	16009

na	základě	žádosti	O.	Profanta navrhla	primátorka	hl.	m.	Prahy	stažení	těchto	tisků:
k	návrhu	na	poskytnutí	finančních	prostředků	formou	daru	z	kap.	0544

 JUDr.	Děvěrová,	MPA	– pověřená	řízením	MHMP
 TISK	č.	16070

Záměr	odboru	Informatiky	na	realizaci	nadlimitní	veřejné	zakázky	na	"rozvoj	mobilní	
aplikace	Praha"

 JUDr.	Děvěrová,	MPA	– pověřená	řízením	MHMP
 TISK	č.	14414•

Záměr	odboru	Informatiky	na	realizaci	nadlimitní	veřejné	zakázky	na	"Provozní	smlouvu	
mobilní	aplikace	Praha"

 JUDr.	Děvěrová,	MPA	– pověřená	řízením	MHMP
 TISK	č.	14415•

Schválení	programu 38.	jednání	Rady	HMP	
Program 38.	jednání	Rady	HMP	byl	s výše	uvedenými	úpravami	schválen.
(pro	hlasovalo	11 radních)
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2.	 primátorka	hl.	m.	Prahy

k	revokaci	usnesení	Rady	HMP	č.1254	ze	dne	3.6.2014	k	nominacím	člena	a	náhradníka	
do	české	národní	delegace	ve	Výboru	regionů	EU	pro	léta	2015-2020

TISK	č.	16197 Doba	projednávání:	 9.15 – 9.28
PŘIZVANÍ: ---

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3097

Předložený	materiál	uvedla předkladatelka – primátorka	hl.	m.	Prahy.
Na	návrh	náměstka	primátorky	Stropnického	bylo	hlasováno	o	protinávrhu	–

změně	usnesení	- nominaci	člena	Zastupitelstva	hlavního	města	Prahy	RNDr.	Tomáše	
Hudečka,	Ph.D. na	místo	náhradníka	člena	české	národní	delegace	ve	Výboru	regionů	EU	
pro	léta	2015-2019.

Primátorka	hl.	m.	Prahy	a	radní	Hašek v diskusi	podpořili	původní	znění	
usnesení.

Protinávrh	byl	neschválen.	(pro	hlasovali	4	radní,	7	se	zdrželo)
Navržené	usnesení	bylo	schváleno v původním	znění.	

_____________________________________________________________________________________________________

Jednání	o	TISKU	č.	16197	bylo	opětovně	zahájeno	ve 12.15	hodin.
(viz		- bod	č.	45	- Dotazy,	iniciativní	návrhy	členů	Rady	HMP)
V navrhovaném	usnesení byla	provedena	změna,	ve	které	byl	na	místo

náhradníka	člena	české	národní	delegace	ve	Výboru	regionů	EU	pro	léta	2015-2019
nominován člen Zastupitelstva	hlavního	města	Prahy	RNDr.	Tomáš	Hudeček,	Ph.D.	
(pro	hlasovalo	6	radních,	1	byl	proti,	4	se	zdrželi	hlasování)

Navržené	usnesení č.	3097 bylo	s výše	uvedenou	úpravou	schváleno.
___________________________________________________________________________________________________

3.	 primátorka	hl.	m.	Prahy

k	pojmenování	tunelů	na	území	hlavního	města	Prahy	

TISK	č.	15810 Doba	projednávání:	 9.29 – 9.34

PŘIZVANÍ: JUDr. Novaková – ředitelka	ZIO	MHMP
HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11

PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3098

Předložený	materiál	uvedla předkladatelka – primátorka	hl.	m.	Prahy.
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Informace	k navrhovanému	usnesení	doplnila	JUDr.	Novaková – ředitelka	odboru	ZIO	
MHMP.

Na	základě	návrhu radní	Plamínkové	schválila	Rada	HMP	oddělené hlasování	
o	názvu	tunelů	a	názvu mostu	(pro	hlasovalo	11	radních).

Hlasování	o	změně	pojmenování	- tunel	pro	pěší	pod	vrchem	Vítkov– změna	
pojmenování na	Žižkovský	tunel	(pro	hlasovalo	11	radních) Přijato.

Hlasování	o	změně	pojmenování	- bývalý	železniční	tunel	vedoucí	
severovýchodním	směrem	pod	ulicemi	Kališnickou	a	Pražačkou	– změna	pojmenování	
na	Starý	Vítkovský	tunel.	(pro	hlasovalo	11	radních)Přijato.

Hlasování	o	změně	pojmenování	- Branický	most	– změna	pojmenování
na	Most	Inteligence	(pro	hlasovalo	5	radních,	2	se	zdrželi,	4	byli	proti)	Nepřijato.

Na	základě	dílčího	hlasování	byla	upravena	příloha	č.	1	k usnesení	Rady	HMP.
Navržené	usnesení	bylo	s výše	uvedenou	úpravou schváleno.

4.	 náměstek	primátorky	Dolínek

k	návrhu	na	úpravu	rozpočtu	běžných	výdajů	v	kapitole	03	- Doprava	v	souvislosti	se	
zavedením	adventního	provozu	v	autobusové	dopravě	PID	a	ukončením	provozu	linky	PID	
č.	292

TISK	č.	16046 Doba	projednávání:	 9.35 – 9.39
PŘIZVANÍ: P. Procházka	- pov.	říz.	ROPID

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 9
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 2
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3099

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámil	předkladatel	– náměstek	
primátorky	Dolínek.

Na	základě	návrhu	radního	Wolfa	bylo	hlasováno	o	odděleném	hlasování	
o	navrhovaném	usnesení,	a	to	hlasování	o	dopravě v	souvislosti	se	zavedením	
adventního	provozu	v	autobusové	dopravě	PID	a	hlasování	o	ukončení	provozu	linky	
PID	č.	292 (pro	hlasovalo	5	radních,	4	byli	proti,	2 se	zdrželi.) Návrh	nebyl	přijat.

Informace	k navrhovanému	usnesení	doplnil	P.	Procházka	– pověřený	
řízením	ROPID.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno v předloženém	znění.	
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Bod	č.	5
k		dodatku	č.	12	ke	smlouvě	o	veřejných	službách	ve	veřejné	drážní	a	městské	autobusové	
dopravě	v	systému	Pražské	integrované	dopravy	na	rok	2010	až	2019	uzavřené	dne	
21.12.2009	mezi	hlavním	městem	Prahou,	zastoupeným	příspěvkovou	organizací	ROPID,	
a	Dopravním	podnikem	hl.m.	Prahy,	a.s.

Doba	projednávání:	9.40	- 9.41
Informaci	přednesl	Radě	HMP náměstek	primátorky	Dolínek.
Rada	HMP	s předloženou	informací	vyjádřila	souhlas	(pro	hlasovalo	11	radních).

6.	 náměstek	primátorky	Dolínek

k	návrhu	jmenování	rozhodce	ve	sporu	mezi	hl.m.	Prahou	a	společností	Inženýring	
dopravních	staveb,	a.s.	o	úhradu	odměny	za	činnost	mandatáře	dle	Mandátní	smlouvy	
č.	C/21/539/04	ze	dne	29.	prosince	1997	u	Rozhodčího	soudu	při	Hospodářské	komoře	
České	republiky	a	Agrární	komoře	České	republiky	v	rámci	výkonu	inženýrské	činnosti	
na	"Souboru	staveb	městského	okruhu	v	úseku	Myslbekova	- Pelc/Tyrolka"

TISK	č.	16160 Doba	projednávání:	 9.42 – 9.45

PŘIZVANÍ:	Ing. Koucký – pov.	říz.	OSI	MHMP,	
JUDr.	Vejběrová - AK Hartmann, Jelínek, Fráňa a	partneři,	s.r.o.

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3100

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámil	předkladatel	– náměstek	
primátorky	Dolínek.

Na	dotaz	radní	Plamínkové,	týkající	se	odstoupení	rozhodčích	soudců,	
reagovala	JUDr.	Vejběrová,	zástupkyně	AK	Hartmann,	Jelínek,	 Fráňa	a	partneři,	s.r.o.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

7.	 náměstek	primátorky	Dolínek

k	úpravě	rozpočtu	hl.m.	Prahy	v	souvislosti	s	implementací	Operačního	programu	Praha	-
Adaptabilita	v	roce	2014

TISK	č.	16094 Doba	projednávání:	 9.46 – 9.47

PŘIZVANÍ: Mgr.	Schneidr – FON	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3101

Předložený	materiál	uvedl	předkladatel	– náměstek	primátorky	Dolínek.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	
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8.	 náměstek	primátorky	Dolínek

k	úpravě	rozpočtu	hl.m.	Prahy	za	účelem	financování	projektů	z	Operačního	programu	
Praha	- Konkurenceschopnost	v	roce	2014

TISK	č.	16061 Doba	projednávání:	 9.48 – 9.49
PŘIZVANÍ: Mgr.	Schneidr	– FON	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3102

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámil	předkladatel	– náměstek	
primátorky	Dolínek.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

9.	 náměstek	primátorky	Dolínek

k	úpravě	rozpočtu	hl.m.	Prahy	v	souvislosti	s	implementací	Operačního	programu	Praha	-
Adaptabilita	v	roce	2014

TISK	č.	15965 Doba	projednávání:	 9.50 – 9.51

PŘIZVANÍ: Mgr.	Schneidr	– FON	MHMP
HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11

PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3103

Předložený	materiál	uvedl	předkladatel	– náměstek	primátorky	Dolínek.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

10.	 náměstek	primátorky	Dolínek

k	návrhu	na	zahájení	prací	na	realizaci	akce	Na	Hutmance	a	Jinonická	SEVER

TISK	č.	15948 Doba	projednávání:	 9.52 – 9.56
PŘIZVANÍ: Ing. Pivec	- pov. ředitel TSK	HMP

ODLOŽENO

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámil	předkladatel	– náměstek	
primátorky	Dolínek. Po diskusi,	ve	které	bylo	řešeno	financování	zahájení	prací,	
do níž se	zapojil	náměstek primátorky	Stropnický,	radní	Plamínková	a	Ing.	Pivec,	
pověřený	řízením	TSK	HMP,	bylo	konečné	schválení	navrženého	usnesení	odloženo.	
(pro	hlasovalo	6	radních,	5	se	zdrželo).	Návrh	byl	přijat.

Odloženo na	návrh	předkladatele,	s tím,	že	v jednání	bude	pokračováno	
koncem	ledna	2015.
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11.	 náměstek	primátorky	Dolínek

k	návrhu	na	úpravu	rozpočtu	kapitálových	výdajů	Technické	správy	komunikací	hl.m.	
Prahy	pro	rok	2014	v	kapitole	03	Doprava	

TISK	č.	15921 Doba	projednávání:	 9.57 – 9.58
PŘIZVANÍ: Ing.	Pivec	- pov.	ředitel	TSK	HMP

Ing.	Javornická,	zástupkyně	ředitele	
MHMP pro	sekci	finanční	a	správy	
majetku

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 10
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 1
radní	Hašek

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3104

Předložený	materiál	uvedl	předkladatel	– náměstek	primátorky	Dolínek.
Informace	k projednávanému	materiálu	doplnila	Ing.	Javornická,	zástupkyně ředitele
MHMP		pro	sekci	finanční	a správy	majetku.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

12.	 náměstkyně	primátorky	Kislingerová

k	návrhu	postupu	ve	věci	žádostí	o	prominutí	pohledávek	za	odtah	a	parkovné	vozidel,	
jejichž	vymáhání	pokročilo	do	fáze	exekučního	řízení	

TISK	č.	14825 Doba	projednávání:	 9.59 – 10.01
PŘIZVANÍ: Ing.	Melkesová	– ředitelka UCT	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 10
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 1
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3105

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámila předkladatelka –
náměstkyně	primátorky	Kislingerová.

Na	dotaz	náměstka	primátorky	Stropnického,	týkajícího	se	individuálního	
posuzování	žádostí	o	prominutí	pohledávek,	reagovala	Ing.	Javornická zástupkyně	
ředitele MHMP		pro	sekci	finanční	a	správy majetku.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno v předloženém	znění.	
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13.	 radní	Hašek

k	návrhu	na	uzavření	příkazní	smlouvy	s	TRADE	CENTRE	PRAHA	akciová	společnost	
(TCP),	IČO:	00409316	se	sídlem	Blanická	1008/28,	Praha	2,	na	zajištění	správy	objektu	
Hudebního	divadla	v Karlíně

TISK	č.	15950 Doba	projednávání:	 10.02 – 10.05
PŘIZVANÍ: Ing.	Svoboda	– ředitel	SVM	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3106

Předložený	materiál	uvedl,	v podrobném	úvodním	slovu,	předkladatel	– radní	
Hašek.	

Následovala	diskuse,	ve	věci	způsobu	výkonu	správy	objektu	HDK,	do	které	
se	zapojila	radní	Plamínková,	radní	Wolf	a	Ing.	Svoboda,	ředitel	odboru	SVM	MHMP.	
Radní	Wolf	podpořil	schválení	navrhovaného	usnesení.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

14.	 radní	Hašek

k	uzavření	smlouvy	veřejné	zakázky	malého	rozsahu	"Výměna	výměníkových	zásobníků	
TUV	- Mezi	Školami	2334,	Praha	5"

TISK	č.	15846 Doba	projednávání:	 10.06 – 10.07

PŘIZVANÍ: Ing.	Svoboda	– ředitel	SVM	MHMP
HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11

PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3107

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámil	předkladatel	– radní	Hašek.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	
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15.	 radní	Hašek

k	uzavření	smlouvy	veřejné	zakázky	malého	rozsahu	"Oprava	podlah	v	objektu	Teplárna	
Veleslavín"

TISK	č.	15862 Doba	projednávání:	 10.08 –10.09
PŘIZVANÍ: Ing.	Svoboda	– ředitel	SVM	MHMP

Mgr.	Pátecký	- TPD s.r.o.

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3108

Předložený	materiál	uvedl	předkladatel	– radní	Hašek.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

16.	 radní	Hašek

k	záměru	odboru	SVM	MHMP	na	realizaci	veřejné	zakázky	s	názvem	„Správa,	provoz	a	
údržba	veřejného	osvětlení	na	území	hlavního	města	Prahy	od	1.	1.	2015“

TISK	č.	16122 Doba	projednávání:	 10.10 – 10.25
PŘIZVANÍ:	Ing.	Svoboda	– ředitel	SVM	MHMP,	J.	Rak,	BBA	– SVM	MHMP,	

Mgr.	Vlas	– COST	CONTROL,	s.	r.	o.,	JUDr.	Šourková	– AK	TOMAN	
DEVÁTÝ&	PARTNEŘI,	s.r.o.,	Mgr.	Pátecký	- TPD s.r.o.

PŘERUŠENO

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámil,	v podrobném	úvodním	
slovu,	předkladatel	– radní	Hašek.

Následovala	široká	diskuse, ve	které	byly	řešeny	okolnosti,	které	vedly			
k záměru vypsání	zadávacího	řízení	ve	formě	jednacího	řízení	bez	uveřejnění.

Do	diskuse	se	zapojila	primátorka	hl.	m.	Prahy,	Ing.	Svoboda	– ředitel	odboru	
SVM	MHMP,	náměstek	primátorky	Dolínek,	radní	Wolf,	J.	Slezák,	předseda	výboru	pro	
územní	rozvoj	a	územní	plán	ZHMP a	JUDr.	Šourková,	zástupkyně	advokátní	kanceláře	
TOMAN DEVÁTÝ&	PARTNEŘI,	s.r.o.	

Primátorka	hl.	m.	Prahy	apelovala	na	kvalitu,	správnost	a	včasnost	realizace
budoucích	veřejných	zakázek	s ohledem	na	odpovědné	spravování	veřejného	majetku.

Náměstek	primátora	Dolínek	navrhl	hlasovat	o	přerušení projednávání	
navrhovaného	usnesení,	s tím,	že	bude pokračováno	v projednávání	na	příštím	jednání	
Rady	HMP.	(pro	hlasovalo	10	radních,	1	se	zdržel)

Přerušeno.
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17.	 radní	Hašek

k	návrhu	na	rozhodnutí	o	výběru	nejvhodnějších	nabídek	zadávacího	řízení	„Dodávka	
elektřiny	a	zemního	plynu	pro	veřejné	osvětlení	na	území	hlavního	města	Prahy	na	roky	
2015	a	2016“

TISK	č.	15960 Doba	projednávání:	 10.26 – 10.35
PŘIZVANÍ:	Ing.	Svoboda	– ředitel	SVM	MHMP

J.	Rak,	BBA	– SVM	MHMP,	Mgr.	Vlas	– COST	CONTROL,	s.	r.	o.,	JUDr.	 		
Šourková	– AK	Toman	DEVÁTÝ&	PARTNEŘI,	s.r.o.,	Mgr.	Pátecký	- TPD
s.r.o.

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3109

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámil	předkladatel	– radní	Hašek.
Následovala	široká	diskuse,	do	které	se	zapojila	primátorka	hl.	m.	Prahy,	

radní	Plamínková,	Ing.	Březina	-		předseda	politického	klubu	ZHMP	ČSSD,	Mgr.	Kotalík,	
pověřený	řízením	odboru	LEG	MHMP	a	JUDr.	Šourková,	zástupkyně	advokátní	kanceláře
Toman	DEVÁTÝ&	PARTNEŘI,	s.r.o. Informace	ve	věci	elektronické	aukce	doplnil	
Ing.	Svoboda,	ředitel	odboru	SVM	MHMP.	

V rámci	zápisu	byl	uložen	primátorkou	hl.	m.	Prahy	úkol	Ing.	Svobodovi,
řediteli	odboru	SVM	MHMP - provést	analýzu	nákupů	na	komoditní	burze, a	to	nejen	
pro	MHMP,	ale	i	pro	všechny	příspěvkové	organizace	zřízené	HMP	a	všechny	MČ,	včetně	
vyčíslení	možných	úspor,	které	se	budou	odvíjet	od	cen,	dosažených při těchto	nákupech	
na	burze	v předešlém	roce.		Termín	informace	do	Rady	HMP:	20.1.2015.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

18.	 radní	Hašek

k	návrhu	na	nevyužití	předkupního	práva	ke	stavbě	bez	č.p.	na	pozemku	ve	vlastnictví	
hlavního	města	Prahy	v	k.ú.	Braník	

TISK	č.	15510 Doba	projednávání:	 10.36– 10.39
PŘIZVANÍ: Ing. Svoboda – ředitel	SVM	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 9
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 2
radní	Plamínková,	náměstkyně	
primátorky	Kislingerová	

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3110

Předložený	materiál	uvedl	předkladatel	– radní	Hašek. Informace	
k projednávanému	materiálu,	ve	věci	předkupního	práva	ke	stavbám	umístěným	
na	pozemcích ve	vlastnictví HMP, doplnil	Ing.	Svoboda	- ředitel	odboru	SVM	MHMP.	

Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	



11

19.	 radní	Hašek

k	návrhu	na	nevyužití	předkupního	práva	ke	stavbě	bez	č.p.	na	pozemku	ve	vlastnictví	
hlavního	města	Prahy	v	k.ú.	Kyje	

TISK	č.	15368 Doba	projednávání:	 10.40 – 10.42
PŘIZVANÍ: Ing.	Svoboda	– ředitel	SVM	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3111

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámil	předkladatel	– radní	Hašek.
Primátorka hl.	m.	Prahy	požádala	Ing.	Svobodu,	ředitele	odboru	SVM	MHMP,																																	
o	doplnění	budoucích	materiálů předkládaných	Radě	HMP, řešících	rozhodnutí	Rady	
HMP	ve	věci	uplatnění	či	neuplatnění	předkupního	práva	ke	stavbám	
na	pozemcích	ve	vlastnictví	HMP,	o	seznam	okolních	pozemků,	které	jsou	ve	vlastnictví	
HMP.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

20.	 radní	Hašek

k	návrhu	na	nevyužití	předkupního	práva	ke	garáži	na	pozemku	ve	vlastnictví	hlavního	
města	Prahy	v	k.ú.	Bubeneč	

TISK	č.	14709 Doba	projednávání:	 10.43 – 10.44
PŘIZVANÍ: Ing.	Svoboda	– ředitel	SVM	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3112

Předložený	materiál	uvedl	předkladatel	– radní	Hašek.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	
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21.	 radní	Hašek

k	návrhu	na	nevyužití	předkupního	práva	k	nouzové	rekreační	stavbě	na	pozemku	ve	
vlastnictví	hlavního	města	Prahy	v	k.ú.	Libeň	

TISK	č.	14885 Doba	projednávání:	 10.45 – 10.46
PŘIZVANÍ: Ing.	Svoboda	– ředitel	SVM	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3113

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámil	předkladatel	– radní	Hašek.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

22.	 radní	Hašek

k	návrhu	na	nevyužití	předkupního	práva	ke	stavbě	bez	č.p.	na	pozemku	ve	vlastnictví	
hlavního	města	Prahy	v	k.ú.	Sedlec	

TISK	č.	15918 Doba	projednávání:	 10.47– 10.48
PŘIZVANÍ: Ing.	Svoboda	– ředitel	SVM	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3114

Předložený	materiál	uvedl	předkladatel	– radní	Hašek.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

23.	 radní	Hašek

k	návrhu	na	nevyužití	předkupního	práva	ke	stavbě	bez	č.p.	na	pozemku	ve	vlastnictví	
hlavního	města	Prahy	v	k.ú.	Košíře	

TISK	č.	15817 Doba	projednávání:	 10.49 – 10.50

PŘIZVANÍ: Ing.	Svoboda	– ředitel	SVM	MHMP
HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11

PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3115

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámil	předkladatel	– radní	Hašek.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	
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24.	 radní	Hašek

k	návrhu	na	nevyužití	předkupního	práva	ke	stavbě	bez	č.p.	na	pozemku	ve	vlastnictví	
hlavního	města	Prahy	v	k.ú.	Dejvice	

TISK	č.	15910 Doba	projednávání:	 10.51 – 10.52
PŘIZVANÍ: Ing.	Svoboda	– ředitel	SVM	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3116

Předložený	materiál	uvedl	předkladatel	– radní	Hašek.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

25.	 radní	Hašek

k	návrhu	na	zrušení	usnesení	Rady	HMP	č.	914	ze	dne	31.5.2013	ve	věci	směny	pozemků	
v	k.ú.	Liboc	a	Ruzyně	za	účelem	majetkoprávního	vypořádání	podílového	spoluvlastnictví	
mezi	Ondřejem	Daczickým	a	hl.m.	Prahou

TISK	č.	15750 Doba	projednávání:	 10.53 – 10.54

PŘIZVANÍ: Ing.	Svoboda	– ředitel	SVM	MHMP
HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11

PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3117

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámil	předkladatel	– radní	Hašek.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

26.	 radní	Hašek

k	návrhu	na	schválení	nájemních	smluv	a	dodatků	k	nájemním	smlouvám	a	uzavření	
smluv	o	výpůjčce	

TISK	č.	15895 Doba	projednávání:	 10.55 – 10.56

PŘIZVANÍ: Ing.	Svoboda	– ředitel	SVM	MHMP
HLASOVÁNÍ O	USNESENÍ: PRO: 11

PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3118

Předložený	materiál	uvedl	předkladatel	– radní	Hašek.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	
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27.	 radní	Hašek

k	návrhu	na	schválení	uzavření	nájemních	smluv	a	dodatků	k	nájemním	smlouvám	

TISK	č.	15995 Doba	projednávání:	 10.57 – 10.59

PŘIZVANÍ: Ing.	Svoboda	– ředitel	SVM	MHMP
Rak,	BBA	– SVM	MHMP
Mgr.	Vlas	- COST	CONTROL,	s.	r.	o.

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3119

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámil	předkladatel	– radní	Hašek.
Náměstek	primátorky	Dolínek	navrhl	změnu	v	příloze č.	1	k usnesení,	

konkrétně vyřazení bodu č.	19 v příloze č.	1 k usnesení	- položky k	uzavření	nájemní	
smlouvy	za	účelem	provozování heren v prostorách	ve	vlastnictví	hl.	m.	Prahy.	Tento	
návrh	podpořili radní	Wolf	a	radní	Plamínková, která	uvedla,	že	vedení	MČ	Praha	7,	je	
pro	nulovou	toleranci	uzavírání	nájemních	smluv	za	účelem provozování	heren	
v objektech	ve	vlastnictví	hl.	m.	Prahy.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno s výše	uvedenou	úpravou.

Náměstek	primátora	Dolínek	požádal Ing.	Svobodu,	ředitele	odboru	SVM	
MHMP	o	vytvoření	seznamu	veškerých prostor	ve	vlastnictví HMP,	které jsou
pronajímány za	účelem	provozování	heren a o	co nejrychlejší	zajištění výpovědí
nájemních	smluv	na	takovéto	prostory.

28.	 radní	Hašek

k	pronájmu	majetku	hl.m.	Prahy	- sloupů	veřejného	osvětlení	za	účelem	umístění	a	
provozování	reklamních	ploch	s	velikostí	inzertní	plochy	do	1	m2

TISK	č.	14753 Doba	projednávání:	 11.00 – 11.05

PŘIZVANÍ: Ing.	Svoboda	– ředitel	SVM	MHMP
Mgr.	Vlas	- COST	CONTROL,	s.	r.	o.

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3120

Předložený	materiál	uvedl	předkladatel	– radní	Hašek.
Následovala	diskuse,	ve	věci	dalšího	postupu	při	umísťování	a	provozování	

inzertních	ploch	na	sloupech	veřejného	osvětlení,	ve	které	podrobnější	informace	
sdělila.	JUDr.	Martina	Děvěrová,	MPA, pověřená	řízením	MHMP.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	
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29.	 radní	Wolf

k	návrhu	na	úpravu	rozpočtu	kap.	0662	- OZV	MHMP	v	r.	2014

TISK	č.	15909 Doba	projednávání:	 11.06 – 11.07

PŘIZVANÍ: Mgr.	Cipro	– ředitel	OZV	MHMP
Ing.	Sobotka	– ředitel	Symfonického	
orchestru	HMP	FOK

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3121

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámil	předkladatel	– radní	Wolf.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

30.	 radní	Nováková

k	návrhu	na	úpravu	rozpočtu	kap.	0262	- OZV	MHMP	- odvod	finančních	prostředků	
z	investičního	fondu	příspěvkové	organizace	Botanická	zahrada	hl.m.	Prahy	v	r.	2014

TISK	č.	16030 Doba	projednávání:	 11.08	– 11.09

PŘIZVANÍ: Mgr.	Cipro	– ředitel	OZV	MHMP
Mgr.	Bidlová	– ředitelka	Botanické	
zahrady	HMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3122

Předložený	materiál	uvedla předkladatelka – radní	Nováková.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

31.	 radní	Nováková

k	záměru	realizace	projektů	v	programu	Erasmus+	sport	vyhlášenými	Evropskou	komisí	

TISK	č.	15931 Doba	projednávání:	 11.10 – 11.11

PŘIZVANÍ: - - -
HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11

PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3123

Předložený	materiál	uvedla předkladatelka – radní	Nováková.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	
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32.	 radní	Nováková

k	návrhu	na	navýšení	procentního	podílu	projektům	č.	1063	a	1064	poskytnutým	Domu	
národnostních	menšin	o.p.s.

TISK	č.	15594 Doba	projednávání:	 11.12 – 11.13
PŘIZVANÍ: - - -

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 10
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 1
radní	Wolf

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3124

Předložený	materiál	uvedla předkladatelka – radní	Nováková.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

33.	 radní	Ropková

k	návrhu	na	změnu	zápisu	příspěvkové	organizace	Vyšší	odborná	škola	a	Střední	škola	
slaboproudé	elektrotechniky,	se	sídlem	190	00	Praha	9,	Novovysočanská	48/280,	v	
rejstříku	škol	a	školských	zařízení	

TISK	č.	15841 Doba	projednávání:	 11.14 – 11.15
PŘIZVANÍ: Ing.	Chlupová	– SMS	MHMP

JUDr.	Dolejšová	– pov.	říz.	SMS	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 10
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 1
radní	Wolf

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3125

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámila předkladatelka – radní	
Ropková.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	
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34.	 radní	Ropková

k	návrhu	na	stanovení	výše	platu	ředitelkám	a	řediteli	příspěvkových	organizací	zřízených	
hlavním	městem	Prahou	v	působnosti	odboru	školství,	mládeže	a	sportu	MHMP	

TISK	č.	15942 Doba	projednávání:	 11.16 – 11.17
PŘIZVANÍ: Ing.	Chlupová	– SMS	MHMP

JUDr.	Dolejšová	–pov.	říz.	 SMS	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 10
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 1
radní	Wolf

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3126

Předložený	materiál	uvedla předkladatelka – radní	Ropková.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

35.	 radní	Ropková

k	ocenění	pracovních	zásluh	při	odchodu	do	důchodu	ředitelky	příspěvkové	organizace	
zřízené	hlavním	městem	Prahou	v	působnosti	odboru	školství,	mládeže	a	sportu	MHMP	

TISK	č.	15919 Doba	projednávání:	 11.18 – 11.19

PŘIZVANÍ: Ing.	Chlupová	– SMS	MHMP
JUDr.	Dolejšová	– pov.	říz. SMS	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 10
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 1
radní	Wolf

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3127

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámila předkladatelka – radní	
Ropková.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	



18

36.	 radní	Ropková

k	návrhu	na	finanční	vypořádání	(vrácení	přeplatku	dotace)	po	ukončení	projektů	odboru	
SMS	MHMP	registrační	číslo	CZ.2.17/3.1.00/30013	a	CZ.2.17/3.1.00/30017	financovaných	
v	rámci	Operačního	programu	Praha	– Adaptabilita

TISK	č.	15894 Doba	projednávání:	 11.20 – 11.21
PŘIZVANÍ: Mgr.	Hanovský	– SMS	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 10
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 1
radní	Wolf

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3128

Předložený	materiál	uvedla předkladatelka – radní	Ropková.
Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

37.				JUDr.	Děvěrová,	MPA
– pověřená	řízením	MHMP

k	zahájení	zadávacího	řízení	k	veřejné	zakázce	"Základní	a	rozšířená	podpora	IS	
ekonomika	na	období	2015	- 2017"

TISK	č.	15780 Doba	projednávání:	 11.22 – 11.29
PŘIZVANÍ: Ing.	Vorlíček	– pov.	říz.	INF	MHMP

Ing.	Melkesová – ředitelka	UCT	MHMP
JUDr.	Flaškár	- AK	Rowan	Legal,	s.r.o.		
JUDr.	Podešva - AK	Rowan	Legal,	s.r.o.		

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 10
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 1
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3129

Předložený	materiál	uvedla	JUDr.	Děvěrová,	MPA,	pověřená	řízením	MHMP.
Následovala	široká	diskuse,	po	které	požádala	primátorka	hl.	m.	Prahy		

o	vyjádření	se	k možnému	řešení	této	problematiky,	O.	Profanta,	zástupce	politického	
klubu	ZHMP	Piráti.

Ing.	Javornická,	zástupkyně	ředitele	MHMP pro	sekci	finanční	a	správy	
majetku,	podpořila	schválení	navrhovaného	usnesení.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	



19

38.					JUDr.	Děvěrová,	MPA
- pověřená	řízením	MHMP

k	návrhu	na	rozhodnutí	zadavatele	o	výběru	nejvhodnější	nabídky	na	veřejnou	zakázku	
"Maintenance	Proxio	Agendio"

TISK	č.	15893 Doba	projednávání:	 11.30 – 11.37
PŘIZVANÍ: Ing.	Vorlíček	– pov.	říz.	INF	MHMP

JUDr.	Flaškár	-		AK	Rowan	Legal,	s.r.o.		
JUDr.	Podešva - AK	Rowan	Legal,	s.r.o.		
Ing.	Melkesová	– ředitelka	UCT	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3130

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámila JUDr.	Děvěrová,	MPA			
pověřená	řízením	MHMP.

Následovala	široká	diskuse	většiny	členů	Rady	HMP.		Primátorka	hl.	m.	Prahy	
sdělila	Radě	HMP,	že	se	chce	účastnit	na všech	budoucích	jednáních	se	společností	
Gordic	s tím,	že	ji	Magistrát	bude	včas	o	přípravě	těchto	jednání	informovat.

Ing.	Melkesová,	ředitelka	odboru	UCT	MHMP,	poskytla	Radě	HMP	informace,	
týkající	se	výše	uvedené	problematiky	v souvislosti	s	MČ	hl.	m.	Prahy. Na	dotaz	JUDr.	
Janderové,	místopředsedkyně	výboru	kontrolního	ZHMP,	reagoval	Ing.	Vorlíček,	
pověřený	řízením	odboru	INF	MHMP. K projednávanému	materiálu	se	vyjádřil
O.	Profant,	zástupce	politického	klubu	ZHMP	Piráti.	

Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

39.				 JUDr.	Děvěrová,	MPA	
-		pověřená	řízením	MHMP

k	uzavření	smlouvy	na	zakázku	malého	rozsahu	Dodávka	magnetopáskových	mechanik	
LTO6	a	zdrojů	

TISK	č.	15747 Doba	projednávání:	 11.38	– 11.39
PŘIZVANÍ: Ing.	Vorlíček	– pov.	říz.	INF	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3131

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámila,	JUDr.	Děvěrová,	MPA	
-		pověřená	řízením	MHMP.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	
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40.					JUDr.	Děvěrová,	MPA	
-		pověřená	řízením	MHMP

k	návrhu	na	úpravu rozpočtu	kap.	09	vnitřní	správa	v	roce	2014

TISK	č.	16083 Doba	projednávání:	 11.40 – 11.41
PŘIZVANÍ: Ing.	Pekárková – SLU	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3132

Předložený	materiál	uvedla JUDr.	Děvěrová,	MPA	
-		pověřená	řízením	MHMP.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

41.					JUDr.	Děvěrová,	MPA	
-		pověřená	řízením	MHMP

k	nájmu	parkovacích	stání	ve	vlastnictví	společnosti	Kongresové	centrum	Praha,	a.s.,	
Hlavnímu	městu	Praze	

TISK	č.	15293A Doba	projednávání:	 11.42– 11.43

PŘIZVANÍ: Ing.	Pekárková – SLU	MHMP
JUDr.	Mihalík – ředitel	DSC	MHMP

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 10
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 1
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3133

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámila JUDr.	Děvěrová,	MPA	
-		pověřená	řízením	MHMP.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	
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42.						JUDr.	Děvěrová,	MPA	
-		pověřená řízením	MHMP

k	návrhu	nové	Základní	metodiky	pro	evidenci	grantů	hlavního	města	Prahy	na	MHMP	

TISK	č.	16015 Doba	projednávání:	 11.44 – 11.46

PŘIZVANÍ: ---
HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11

PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3134

S předloženým	materiálem	Radu	HMP	seznámila JUDr.	Děvěrová,	MPA	
-		pověřená	řízením	MHMP.

Navržené	usnesení	bylo	schváleno.	

43.				 JUDr.	Děvěrová,	MPA	
-		pověřená	řízením	MHMP

k	návrhu	na	vyřízení	podání	adresovaných	Radě	hl.m.	Prahy	

TISK	č.	16205 Doba	projednávání:	 11.47 – 11.48
HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 11

PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 0

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3135
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Bod	č.	44
Operativní	rozhodování	Rady	HMP
body	č.	1 až	č.	9 schváleného	programu
(11.49	– 11.51)
Schválení	následujících	materiálů	zařazených	do	operativního	projednávání	Rady	HMP	
proběhlo	jedním	souhrnným	hlasováním,	před	kterým	členové	Rady	HMP	dostali	
možnost	vznést	námitky	a	připomínky	ke	konkrétním	tiskům,	resp.	jim	bylo	umožněno	
požádat	o	ústní	projednání	či	stažení	jakéhokoliv	tisku	z	programu	jednání.

Na	základě	návrhu	náměstka	primátorky	Dolínka	bylo	hlasováno	o	stažení	
tisku	č.	15739.	(pro	hlasovalo	11 radních) Tisk č.	15739 byl stažen z operativního	
rozhodování	Rady	HMP.

1.	k	uzavření	dílčí	objednávky	ke	smlouvě	uzavřené	dne	18.11.2013	o	pronájmu	výstavního	
systému	- zajištění	realizace	výstavy	"Téměř	sametové	revoluce/Almost	Velvet	Revolutions"

 primátorka	hl.	m.	Prahy
 TISK	č.	15519

Schváleno
Usnesení	Rady	HMP	č.	3136

2.	k	návrhu	na	úpravu	rozpočtu	- položek	kapitoly	0962	OZV	MHMP	v	roce	2014
 primátorka	hl.	m.	Prahy
 TISK	č.	15980

Schváleno
Usnesení	Rady	HMP	č.	3137

3.	k	návrhu	na	schválení	uzavření	smluv	o	zřízení	věcného	břemene
 náměstek	primátorky	Dolínek
 TISK	č.	15651

Schváleno
Usnesení	Rady	HMP	č.	3138

4.	k	návrhu	na	schválení	uzavření	smluv	o	zřízení	věcného	břemene
 náměstek	primátorky	Dolínek
 TISK	č.	15830

Schváleno
Usnesení	Rady	HMP	č.	3139

5.	k	návrhu	na	úpravu	rozpočtu	v	rámci	běžných	a	kapitálových	výdajů	v	kapitole	0285	-
MZO	MHMP	v	roce	2014

 radní	Plamínková
 TISK	č.	16092

Schváleno
Usnesení	Rady	HMP	č.	3140

6.	k	návrhu	na	úpravu	rozpočtu	kap.	06
 radní	Wolf
 TISK	č.	15970

Schváleno
Usnesení	Rady	HMP	č.	3141
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7.	k	revokaci	usnesení	Rady	HMP	č.1116	ze	dne	27.5.2014	k	návrhu	na	udělení	grantů	hl.m.	
Prahy	vlastníkům	památkově	významných	objektů	v	roce	2014

 radní	Wolf
 TISK	č.	15839

Schváleno
Usnesení	Rady	HMP	č.	3142

8.	k	návrhu	na poskytnutí	bezúročné	zápůjčky	z	rozpočtu	hl.m.	Prahy	Integračnímu	centru	
Praha	o.p.s.	k	zajištění	zádržného	k	závěrečné	platbě	projektu	"Integrační	centrum	Praha	
III"	podpořeného	v	rámci	ročního	programu	Evropského	fondu	pro	integraci	státních	
příslušníků třetích	zemí

 radní	Nováková
 TISK	č.	15737

Schváleno
Usnesení	Rady	HMP	č.	3143

9.	k	návrhu	na	změnu	zápisu	příspěvkové	organizace	Základní	škola	pro	zrakově	postižené,	
Praha	2,	nám.	Míru	19,	v	rejstříku	škol	a	školských	zařízení

 radní	Ropková
 TISK	č. 15897

Schváleno
Usnesení	Rady	HMP	č.	3144

Bod č. 45
Dotazy,	iniciativní	návrhy	členů	Rady	HMP
(11.52 – 12.25)
V rámci	bodu	„Dotazy,	iniciativní	návrhy	členů	Rady	HMP“	mají	radní	možnost	formou	
usnesení	Rady	HMP	operativně	řešit	naléhavé	a	zvlášť	významné	úkoly	související	
se	záležitostmi,	které	považují	za	zásadní	či	urgentní.

- primátorka	hl.	m.	Prahy	informovala	Radu	HMP		o odejmutí	pověření	k	řízení	
MHMP	 zástupci	ředitele	MHMP	Ing.	Košťálovi,	Ph.	D. a	současně	sdělila,	že	
řízením	MHMP	pověřila	JUDr. Martinu Děvěrovou,	MPA

- primátorka	hl.	m.	Prahy	oznámila	Radě	zrušení	výběrových	řízení na	pozici	
ředitele	MHMP	a	ředitelů	vybraných	odborů	MHMP.	Zároveň	informovala	o	
vypsání	nových	výběrových	řízení,	s upřesněnými	kvalifikačními	požadavky,	
Oznámila	též	předpokládané	složení	výběrových	komisí	na	funkci	ředitele	MHMP	
a	ředitelů	odborů	MHMP

- na	základě	návrhu	náměstka	primátorky	Dolínka	,	dala primátorka	hl.m.	Prahy		
hlasovat	o	znovu	zařazení	TISKU	č.	16197 na	program	jednání	Rady	HMP (pro	
hlasovalo	8	radních,	3	se	zdrželi).	Náměstek	primátorky	Dolínek	navrhl	změnu	
v přijatém	usnesení	Rady	HMP	a	na	místo	náhradníka	člena	české	národní	
delegace	ve	Výboru	regionů	EU	pro	léta	2015-2019	nominoval	znovu člena
Zastupitelstva	hlavního	města	Prahy	RNDr.	Tomáše	Hudečka,	Ph.D.	
(pro	hlasovalo	6	radních,	1	byl	proti,	4	se	zdrželi	hlasování)Dnes	schválené	
usnesení	č.	3097	bylo	ve	smyslu	výše	uvedeného	návrhu	revokováno.
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- JUDr.	Děvěrová, MPA pověřená	řízením	MHMP,	informovala	Radu	HMP	
o	materiálech	k jednání	Rady	HMP	a	dalších	dokumentech,	předaných	končícími	
členy	Rady	HMP	do	archivu	a	způsobu	předávání	materiálů	novým	radním;

- J.	Slezák,	předseda	výboru	pro	územní	rozvoj a	územní	plán	ZHMP,	otevřel	
diskusi	k	problematice	„pražských	stavebních	předpisů“ náměstek	primátorky	
Stropnický	podrobně		informoval	Radu	HMP	o	jednání	na MMR	v této	záležitosti	a	
o	dalších	podstatných	skutečnostech	vážících	se	k této	kauze;

- na	žádost	členů	Rady	byl	řešen	termínový	kalendář	zasedání	ZHMP a	Rady	HMP	
v roce	2015;

- na	základě	připomínky	radního	Haška	byl	řešen	způsob	legislativní	kontroly	
navrhovaných usnesení	a	zapojení	odboru LEG	MHMP do	tohoto	procesu;

- náměstkyně	primátorky	Kislingerová	požádala	Radu	HMP	o	neformální	jednání
týkající	se	schvalování	rozpočtu,	resp.	rozpočtového	provizoria na	rok	2015, a	to
po	skončení	dnešního	jednání	Rady	HMP
(ke	konání	takovéhoto	jednání	se	následně	vyslovilo 11	radních)

Prostřednictvím	kolovadla	byla	Rady	HMP	seznámena:

1.	s dopisem náměstka	primátora Nouzy	– jednatelům	AVE	CZ	odpadové	hospodářství, s.r.o.
ze	dne	25.	11.	2014	ve	věci	nabídky	návrhu	zajištění	služby	svozu	komunálního	odpadu	
na	území MČ	Prahy	2,	3,	8,	9,	10,	14	a	Troja
2.	s dopisem	náměstka	primátora	Nouzy		- jednatelům	AVE	CZ	odpadové	hospodářství,	s.r.o.	
ze	dne	15.	9.	201,4 ve	věci	veřejné	zakázky	na	služby	spočívající	v zajištění	nakládání	
s komunálním	odpadem	na	území	hl.	m.	Prahy,		
3.	s dopisem	náměstka	primátora Nouzy		- jednatelům	AVE	CZ	odpadové	hospodářství,	
s.r.o.,	ze	dne	7. 10.	2014,	ve	věci	nabídky	odkupu	akcií	společnosti	Pražské	služby	a.s.
4.	s dopisem	náměstka	primátora	Nouzy	představenstvu	Kolektory	a.s.,	ze	dne	25.	11.	2014,	
ve	věci	zveřejňování	smluv	na	webových	stránkách	společnosti	Kolektory	a.s.
5.	s dopisem náměstka	primátora Nouzy,	ze	dne	25.	11.	2014	členům	představenstva	
Pražské	služby,	a.s.,	ve	věci	nakládání	s komunálním	odpadem	na	území	hl.	m.	Prahy	
v období	po	31.	10.	2014
6.	s dopisem	náměstka	primátora	Nouzy,	ze	dne	25.	11.	2014	členům	představenstva	
Komwag,	podnik	čistoty	a	údržby	města,	a.s.,	ve	věci	svozu	odpadu	na	území	MČ	Praha	2
7.	s dopisem	náměstka	primátora	Nouzy,	ze	dne	25.	11.	2014,	členům	představenstva	
odborového	sdružení	ANO	Praze,	odborovému	sdružení	pro	hájení	zájmů	zaměstnanců	
PSAS
8.	s dopisem	radní	Štvánové,	ze	dne	6.	10.	2014,	Ing.	arch.	Milunićovi,	ve	věci	stížnosti	
týkající	se	ředitelky	DDM	Bc.	V.	Tošnerové,	firmy	Avelon	a	Archtex
9.	s dopisem	radního	Dlouhého,	ze	dne	19.	11.	2014,	J. Fraňkovi,	ve	věci	situace	na	
Zdravotnické	záchranné	službě	hl.	m.	Prahy
10.	s dopisem	Mgr.	Skalického	– ředitele	OPP	MHMP,	ze	dne	25.	11.	2014	– MČ	Praze	5,	ve	
věci	sdělení	k podání	- usedlosti	Cibulka



25

K informaci členové	Rady	HMP	obdrželi:
Informace	o	podání	žádosti	hl.	m.	Prahy	o	poskytnutí	dotace	ze	státního	rozpočtu	
a	dotačním	řízení	HMP	pro	rok	2015	a	o	připravovaných	opatřeních	pro	zimní	období	
2014/2015	v	oblasti	bezdomovectví

 radní	Ropková
 TISK	č.	15940

Informace	pro	Radu	hl.	m.	Prahy	- aktualizace	přehledu	expirujících	smluv	týkajících	se	IT	
systémů	a	SW	vybavení,	nezbytných	pro	bezproblémové	fungování	hl.m.	Prahy	a	jeho	
orgánů	včetně	zřízených	organizací a	rizika	ohrožujících	bezproblémové	fungování	IT	a	
SW	struktury	hl.m.	Prahy

 JUDr.	Děvěrová,	MPA	-		pověřená	řízením	MHMP
 TISK	č.	16049

Informace	pro	Radu	hl.	m.	Prahy	ohledně	usnesení	policejního	orgánu	o	odložení	věci	
týkající	se	podezření	ze	spáchání	trestného	činu	bývalým	primátorem	hl.	m.	Prahy	doc.	
MUDr.	Bohuslavem	Svobodou,	CSc.,	ve	věci	uzavření	smlouvy	s	advokátem	Mgr.	Láskou

 JUDr.	Děvěrová,	MPA	-		pověřená	řízením	MHMP
 TISK	č.	15844

__________________________________________________________________________________________

Primátorka	hl.	m.	Prahy	navrhla členům	Rady	HMP přerušení	38.	jednání	Rady	HMP,	což	
bylo	členy	Rady	HMP	akceptováno.
(Jednání	přerušeno	ve	12.26	hodin	– v jednání	pokračováno	ve	14.00	hodin.)

___________________________________________________________________________________________________
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Přerušené	38.	jednání	Rady	HMP	zahájila	primátorka	hl.	m.	Prahy	 ve	14.00	hodin.

30.	 primátorka	hl.	m.	Prahy

k	doporučení	pro	zastupování	hl.m.	Prahy	a	ke	způsobu	hlasování	na	náhradní	valné	
hromadě	společnosti	Kongresové	centrum	Praha,	a.s.	konané	dne	8.12.2014

TISK	č.	16125 Doba	projednávání:	 14.00 – 14.20
PŘIZVANÍ: - - -

HLASOVÁNÍ	O	USNESENÍ: PRO: 7
PROTI: 0
ZDRŽEL	SE: 0
NEPŘÍTOMEN: 4
náměstek	primátorky	Dolínek,	
náměstek	primátorky	Stropnický,
radní	Plamínková,	radní	Ropková

PŘIJATO USNESENÍ	ČÍSLO 3145

Předložený	materiál	uvedla	primátorka	hl.	m.	Prahy.
Následovala	široká	diskuse	členů	Rady	HMP,	v	rámci	které,	bylo	nově	

formulováno	usnesení	Rady	HMP	k předmětné	problematice.
Upravené	usnesení	bylo	po	diskusi	schváleno.	
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38.	jednání	Rady	hlavního	města	Prahy	zakončila primátorka hl.	m.	Prahy
Adriana	Krnáčová	ve	14.21	hodin.

						Přijatá	usnesení	Rady	HMP	č. 3097 až	č. 3145	jsou	součástí	tohoto	zápisu.	

Adriana	Krnáčová
primátorka hl.	m.	Prahy

Petr	Dolínek	
náměstek	primátorky hl.	m.	Prahy

Zapisovatelka	: Ověřovatelé	:
Ing.	Magdalena	Vávrová

Ing.	Mgr.	Irena	Ropková
radní	hl. m.	Prahy

																																										

Jan	Wolf
radní	hl.	m.	Prahy	

			




